
 

 

 

20                                         

 

VINTE ANOS DO PRESTIGE 
 

 

 
 

 



 

 

 

 

 

 

O 13      O                  PRESTIGE 

O 13 de novembro o casco do Prestige  

         

FRONTE ÁS                

rompe no mar fronte ás costas galegas 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

O     16                         A        MAREA       

 

O 16 de novembro chega a primeira marea negra a Galicia 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

O 19                O        

 

O 19 de novembro o Prestige 

     FRONTE    Á         MUXÍA 

 

afunde fronte á costa de Muxía. 
 

 
 

 

 



                                     

Chegaron persoas de toda España axudar 
 

 

                              

A limpar as praias sucias de chapapote 

 
 

 
 

 



Non           podemos        esquecer 




